
Geacht college,

Naar aanleiding van berichtgeving in het DiemerNieuws1 (d.d. 9 december 2020) en het 
bericht van 10 december 2020 op de pagina van burgemeester Boog op Facebook2 hebben 
de fracties van GroenLinks en D66 enkele vragen aan het college. In het eerste bericht wordt 
gesproken over financiële situatie van House of Bird.

1. Is het college op de hoogte van de financiële problemen van House of Bird?
2. Is er contact geweest tussen de gemeenten en House of Bird?
3. Ziet het college mogelijkheden om House of Bird financieel te ondersteunen? Mocht 

het college deze mogelijkheid niet zien, kan het college dan uitleggen waarom dit 
niet mogelijk is?

4. Is er contact geweest met Staatsbosbeheer als grondeigenaar om te kijken of hier 
mogelijkheden zijn? 

Op de Facebookpagina van burgemeester Boog valt te lezen dat ‘wij vanuit onze regio dan 
ook stevig blijven lobbyen voor verbeteringen van de landelijke steunpakketten voor de 
horeca’. 

5. Kunt u uitleggen waar deze lobby uit bestaat?
6. Is het mogelijk om geïnitieerd door Diemen een brief te sturen namens de regio naar 

de VNG voor een gezamenlijke lobby en/of het Rijk met de in het bericht van 
burgemeester Boog omschreven problemen en te vragen om een oplossing?

7. Is het college bereid zo’n brief te initiëren? 
8. Is het college bereid om hierbij niet alleen de horeca te benoemen, maar alle 

ondernemers die tussen wal en schip vallen en daardoor geen aanspraak maken op 
(een van) de corona-regelingen? 

Alvast bedankt voor de beantwoording.

Met vriendelijke groet,

Hilda van ‘t Riet Rick Poelwijk
GroenLinks Diemen D66 Diemen

1 https://www.diemernieuws.nl/nieuws/algemeen/195087/house-of-bird-in-diemerbos-luidt-de-noodklok
2 https://www.facebook.com/burgemeestererikboog/


